

MINI-MUSICALS IN SCHOOL

International week in Krems / Austria

Lehren und Lernen
mit PERSPEKTIVE

www.kphvie.ac.at

date

6th to 10th May 2019

KPH WIEN/KREMS
Dr. Gschmeidlerstraße 28
3500 Krems – Austria
Campus Krems-Mitterau

As part of the course, the students will experience mini-musicals as a path towards musically creative design. Together, participants will study and rehearse a mini-musical and perform it in front of a small audience. The songs are developed both melodically and rhythmically and provided with appropriate choreographies, the plot is translated into a scenic presentation. Depending on the available options, the mini-musical will be accompanied with instruments or a playback recording

Im Rahmen der Lehrveranstaltung erfahren die Studierenden Mini-Musicals als einen Weg zum musikalisch-kreativen Gestalten. Gemeinsam wird ein Mini-Musical einstudiert und im kleinen Rahmen zur Aufführung gebracht. Die Lieder werden sowohl melodisch als auch rhythmisch erarbeitet und mit entsprechenden Choreographien versehen, die Handlung wird szenisch umgesetzt. Je nach den vorhandenen Möglichkeiten erfolgt die Begleitung mit Instrumenten oder mittels Playbackaufnahme.

More Information and registration:

Michael Nader, International Office Krems
michael.nader@kphvie.ac.at
Please use application form next page!